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Møteprotokoll  
Vår Frelsers menighetsråd 
 

Møtedato: 13.12.2022 kl. 18:00 
Møtested: Vår Frelsers menighetshus 
Arkivsak: 19/00846 
  
Til stede:  Ole-John Melkevik, Marie Aanensen, Linda Saltvedt, Elida 

Sortland, Berit Synnøve Tysvær, Oddny Brynjelsen, Steinar 
Jansen, Tor Jakob Bjørndal 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

 
Ingeborg Anna Strømme Svendby 

  
Forfall:  Dagfinn Våge, Liv Hjørdis Glette (permisjon) 
  
Andre: Rune Steensnæs Engedal, Annlaug H. Engmark. 

Til julemiddag og juleverksted kom i tillegg Dagfinn Våge, Eli 
Kolstad og Ingvild Bjørnøy Lalim. 

  
Protokollfører: Inger-Mette Brommeland 
  
 
 
SAKSLISTE Side 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

64/22 Godkjenning av innkalling og saksliste 2 

Godkjenning av protokoll 

65/22 Godkjenning av protokoll 2 

Saker til behandling 

66/22 
Samtale med stab og menighetsråd: 
De vedtatte FOKUS-områder - nedstenging av Menighetshuset i 
byggeperioden - bruk av kirken - ingen utleie 

3 

Orienteringssaker 

67/22 Orienteringssaker 4 

Eventuelt 

   
 
Sted, 19.12.2022 
 
Ole-John Melkevik 
 

Inger-Mette Brommeland 
Sekretær 
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Godkjenning av innkalling og saksliste 

64/22 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Vår Frelsers menighetsråd 13.12.2022 64/22 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Innkalling og saksliste enstemmig godkjent 
 

[Lagre vedtak]  

 
Godkjenning av protokoll 

65/22 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Vår Frelsers menighetsråd 13.12.2022 65/22 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Menighetsrådet godkjenner protokollen med kommentaren som ble gitt. 
Kommentaren tas til etterretning. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Menighetsrådet godkjenner protokollen med kommentaren som ble gitt. 
Kommentaren tas til etterretning. 
 

[Lagre vedtak]  
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Saker til behandling 

66/22 Samtale med stab og menighetsråd: 
De vedtatte FOKUS-områder - nedstenging av Menighetshuset i 
byggeperioden - bruk av kirken - ingen utleie 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Vår Frelsers menighetsråd 13.12.2022 66/22 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Det foreligger ingen forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

Følgende ble notert under samtalen mellom MR og stab: 
 

1. Rekruttering og oppfølging av frivillige 

• Åpen kirke, kirkekaffe og fredagskaffe er viktig og meningsfullt å skaffe 
frivillige til. 

2. Fylle opp hullene i trosopplæringsplanen:  

• Tiltak for 4-5 åringer og 10-13 åringer, gjerne samme dag/supertorsdag, 
er ønskelig å kunne tilby – dersom vi får flere med.  

3. Supertorsdag hver 14. dag 

• En møteplass for hele familien, for studenter og andre der dørene er 
åpne, middagen klar og kaffen varm. Disse utvalgene tar ansvar for 
hver sin supertorsdag i januar og februar: Staben 12/1, Trosoppl. 
Utvalget 26/1, Diakoni og misjon: 9/2 og husstyret? 23/2. En «oppskrift» 
på gjennomføring av supertorsdagsmiddagen utarbeides. 

4. Utvikling av Vår Frelsers menighetshus i samarbeid med Fellesrådet: 

• Kirkevergen og arkitekt jobber med prosjekt «åpning av atriet og 
etablering av servicetorg/resepsjon/kafé. Nedstenging foreslås fra 1/3. 

• Oppgradering av lyd- og audiovisuelt utstyr i storsal/lillesal: Det er 
mottatt tilbud på utstyr til ca. 300.000,-. Avventer flere alternative tilbud. 
Sjekker ut tilskuddsmuligheter.  

• I forbindelse med nedstenging av menighetshuset er det ønskelig med 
utvidet bruk av kirkerommet til både tiltak, arrangement, måltider. I den 
forbindelse setter flere seg ned for å ha en drøs om hvordan utnytte og 
bruke kirkerommet best mulig (fjerning av benker bl.a…) 

 
Det ble en god samtale mellom MR og stab på dette siste møte før jul. 

[Lagre vedtak]  
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Orienteringssaker 

67/22 Orienteringssaker 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Vår Frelsers menighetsråd 13.12.2022 67/22 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Orienteringssakene tas til etterretning 
 
Møtebehandling 

• Nedstenging av Menighetshuset 1. mars til medio august 2023 grunnet 
byggearbeid ifm åpning av atriet og oppretting av resepsjon.Rossabø 
menighet 50 år 04.12.22 – VFM gav en hilsen fra oss 

• I 2025 feires 900 års jubileum for Stavanger bispedømme, Stavanger by og 
Stavanger domkirke. 
 

• Referat fra møte i diakoniutvalget: Diakoniutvalget overfører kr. 12000 til årets 
«gatenær diakoni» som brukes til gavekort på Rema1000. 

 

• Skåredalen Vel ønsker tips til noen som kunne trenge et tilskudd. 
 

Vedtak  

Orienteringssakene tas til etterretning 
 

[Lagre vedtak]  
 
Eventuelt 
Leder for Kultur- og musikkutvalget, Ingeborg Anna Strømme Svendby la fram 
følgende eventueltsak: 

SAK 68/22 
Astri Ræstad har leia arbeidet i Kultur- og musikkutvalget med rehabiliteringa av dei 
ni galleriteppa, som no er på plass i Vår Frelsers kirke. Arbeidet synte seg å vera 
meir omfattande enn ein skulle tru, og Astri, ein kjend kyrketekstilkunstnar med 
mellom anna oppdrag innan feltet i Nidarosdomen, har frå fyrste stund sett seg inn i 
fagfeltet,  hatt kontakt med fagfolka som stod for den praktiske gjennomføringa og 
følgt prosessen til han no er ferdigstilt. Astri er singelpensjonist og ventar ikkje noka 
godtgjering for innsatsen sin, men eg meiner at ei påskjøning er på plass. 
 
Forslag til vedtak: 
Astri Ræstad får eit honorar for innsatsen sin på kr. 10.000,-. 
 
MR-vedtak: Astri Ræstad får eit honorar for innsatsen sin på kr. 10.000,-. 


